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Forslag 1 – Vold i nære relasjoner 
Leiret Arbeiderlag 
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget, som oversendes årsmøtet i Innlandet AP 

Forslag 2 – Storgata som enveiskjørt gate 
Leiret Arbeiderlag 
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes styret i Elverum AP. 

Forslag 3 – Vestad bydel 
Leiret Arbeiderlag 
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes styret i Elverum AP. 

Forslag 4 – Solørveien 
Leiret Arbeiderlag 
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes styret i Elverum AP. 

Forslag 5 – Etisk innkjøpspolitikk 
Leiret Arbeiderlag 
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes styret i Elverum Ap. 

Forslag 6 – Arbeiderpartiets verdigrunnlag frihet, likhet og solidaritet 
Østre Elverum Arbeiderlag 
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes styret i Elverum AP. 

Forslag 7 – Investering i forsvar, nasjonal beredskap og veger og jernbane i hele landet 
Østre Elverum Arbeiderlag 
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti. 

Forslag 8 – Alle kommuner skal ha minst 90% av snittet av samlede frie inntekter pr. innbygger som årlige 
statlige overføringer.  
Østre Elverum Arbeiderlag 
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti. 

Forslag 9 – Nasjonal krise, pandemi og beredskapssenter  
Styret 
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti. 

Forslag 10 – Rørosbanen 
Styret  
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti. 

Forslag 11 – Forsvaret 
Styret 
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti. 

Forslag 12 – Hernes Institutt 
Styret 
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti. 



Forslag 13 – Rekruttering 
Styret 
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Styret i Elverum Ap. 

Forslag 1 

Vold i nære relasjoner. 
Fra: Leiret Arbeiderlag 

Forslag:  
Besøksforbud og voldsalarm, og omvendt voldsalarm, bør være letere å få enn i dagens situasjon. 

 
Styrets inns�lling: Årsmøte støter forslaget, som oversendes årsmøtet i Innlandet AP 

 
 
Forslag 2 
 
Storgata som enveiskjørt gate. 
Fra: Leiret Arbeiderlag 

 
I april 2023 behandlet medlemsmøte i Elverum Arbeiderpar� et forslag fra BYgruppa og Leiret 
Arbeiderlag om opparbeiding av Storgata mellom Rådhusplassen og Lokket �l enveiskjørt miljøgate. 

 
I styresak 15/23 i Leiret Arbeiderlag skriver vi: «Forslagene er tat godt imot og tas videre i 
kommunestyregruppa med sikte på å ta det inn i økonomiplanen.» 
Imidler�d ser det ut �l at dete forslaget falt ut av strategi- og budsjetarbeidet sommer/høst 2023, 
og det tas derfor opp igjen. 

 
Årsmøtet i Leiret Arbeiderlag ber Elverum Arbeiderpar� følge opp forslaget og mulighetsstudien fra 
våren 2023 med en kostnadskalkyle slik at saken kan komme �l budsjetbehandling så raskt som 
mulig. Mulighetsstudien vedlegges vårt forslag. 
 
Styrets inns�lling: Årsmøte støter forslaget som oversendes styret i Elverum AP. 
 
 
Forslag 3 
 
Vestad bydel. 
Fra: Leiret Arbeiderlag 

 
Årsmøtet i Leiret Arbeiderlag ber Elverum Arbeiderpar� arbeide for at Vestad bydel utvikles. 

 
Et fram�dig behov for boliger �l ansate i Forsvaret bør fortrinnsvis lokaliseres �l de delene av Vestad 
som er regulert �l sentrumsformål, dvs. området rundt Jernbanegata. 
 
Styrets inns�lling: Årsmøte støter forslaget som oversendes styret i Elverum AP 
 
 
 
 



Forslag 4 
 
Solørveien. 
Fra: Leiret Arbeiderlag 
 
Det skal arbeides for å knyte sentrum nærmere Glomma. 
 
Byplan 2030 seter i del 2.5 «Blågrønn struktur» som mål bl.a. at «I 2030 er Elverum: En by ved elva, 
der Glomma og byen er knytet sammen.» 
 
Årsmøtet i Leiret Arbeiderlag ber om at det startes et arbeid om hvordan dete kan gjøres, og om 
konsekvensene for Rv.2 /Solørvegen som passerer gjennom området. 
 
Styrets inns�lling: Årsmøte støter forslaget som oversendes styret i Elverum AP. 
 

Forslag 5 

Etisk innkjøpspolitikk. 
Fra: Leiret Arbeiderdag 

Elverum kommune skal gjennom sine innkjøp og anskaffelser støtte opp om merkeordninger som 
tydelig viser produktenes opprinnelsesland.  

Elverum kommune skal unngå å kjøpe varer og tjenester med opprinnelse i landområder som er 
okkupert av andre land i strid med folkeretten. 

Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes styret i Elverum Ap. 

 

Forslag 6 

Arbeiderpartiets verdigrunnlag frihet, likhet og solidaritet 
Fra: Østre Elverum Arbeiderlag 

Arbeiderpartiets verdigrunnlag skal stå som basis og rød tråd for gjennomføring av vårt partiprogram, 
og all annen politisk virksomhet i Elverum Arbeiderparti, og skal være til å kjenne igjen for velgerne.  
 
Begrunnelse: 
Mange velgere kjenner ikke igjen dagens politikk som Arbeiderpartiet fører. Arbeiderpartiet må føre 
en politikk som velgerne stoler på, og som har basis i vårt verdigrunnlag. 
Ved å følge opp Arbeiderpartiets verdigrunnlag frihet, likhet og solidaritet, vil velgerne kjenne igjen 
partiet, og vil stole på vår politikk. Derfor skal alle aktive politikere og tillitsvalgte i Elverum 
Arbeiderparti gis særskilt innføring i partiets verdigrunnlag, partiprogram og vedtekter. 
 
Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes styret i Elverum AP. 

 



Forslag 7 

Investeringer i Forsvar, nasjonal beredskap og veger og jernbane i hele landet 
Fra: Østre Elverum Arbeiderlag 

Det foreslås at Stortinget vedtar å bruke 1 % ekstra av avkastningen fra oljefondet i en 5 - årsperiode. Midlene 
skal brukes til investeringer i Forsvar, nasjonal beredskap og investeringer i veger og jernbane over hele landet, 
inkl. Nord-Norge banen. 
 
Begrunnelse: 
I årene etter andre verdenskrig ble «Aldri mer 9.april» et slagord, som skulle minne om hva som kunne skje 
dersom landet ikke hadde et sterkt nok forsvar og en trygg militær alliansetilknytning. 
  
I perioden 1990 – 2022 er det foretatt en dramatisk nedbygging av Forsvaret, nasjonal beredskap, og 
infrastrukturen i Norge.  
Derfor er det viktig at det må investeres for framtida nå. Med den utviklingen som nå skjer i verden, er det 
viktig å få bygget opp Forsvaret, beredskapen og infrastrukturen i Norge. Samtidig er det viktig å oppnå 2-
prosentmålet av brutto nasjonalprodukt på forsvar snarest mulig. 
                                                                                                                      Vi mangler disse viktige investeringene i de 
ordinære årlige nasjonale budsjettene. Derfor må de brukes ekstra midler slik at Norge skal kunne få godt 
forsvar, god beredskap, og rette opp utelatt vedlikehold av veger og jernbaner. Dette er viktige investeringer 
for hele landet og for kommende generasjoner. 
 

Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti. 

 

Forslag 8 

Alle kommuner skal ha minst 90 % av snittet av samlede frie inntekter pr. innbygger som årlige statlige 
overføringer 
Fra: Østre Elverum Arbeiderlag 

Vedtak: Alle kommuner skal ha minst 90 % av snittet av samlede frie inntekter pr. innbygger som årlige statlige 
overføringer 

Begrunnelse: 
Kommunene er sammen med staten det viktigste verktøyet for å skape god lokal velferdspolitikk, tilpasset i den 
enkelte kommune. Inntektsforskjellene mellom kommunene har over tid blitt stadig større, og ulikhetene 
tilsvarende. 
 
Jeg viser her til verdigrunnlaget vårt: Frihet, likhet og solidaritet. Kommunene skal kunne ha handlingsrom for å 
tilpasse velferdstilbudet til lokalsamfunnet sitt behov, og gi trygghet og gode tjenester til befolkningen. 
 

Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti. 

 

 

 



Forslag 9 

Nasjonalt krise-, pandemi og beredskapssenter 
Fra: Styret 

Vi lever i et samfunn i stadig forandring – og nå lever vi også i ei tid der krise- og trusselbildet har endret seg 
mye på få år. 

Dette erkjennes i Arbeiderpartiet og regjeringen, og i inneværende periode har vi fått levert både 
Forsvarskommisjonens rapport, NOU 2023:14 Forsvarskommisjonen av 2021- Forsvar for fred og frihet, og 
Totalberedskapskommisjonens rapport, NOU 2023:17 Nå er det alvor. 

Begge rapportene konkluderer med at vi ikke er godt nok rustet for å møte det nye trusselbildet. 

«Vi må ruste oss for en usikker framtid», skriver Totalberedskapskommisjonen. 

«Det er behov for større robusthet med tanke på lagring av kritiske innsatsfaktorer og økt egenberedskap». 

Vi har lagt bak oss en lang periode med globalisering og stadig mer effektive, men også komplekse 
internasjonale forsyningskjeder. Dette har gitt oss rimelige handelsvarer.  

Samtidig har våre egne lagre blitt bygget ned, og på enkelte områder har vi gjort oss svært avhengige av land 
og regioner vi ikke har et interessefellesskap med.  

Dette utfordrer nå forsyningssikkerheten, og gjør det nødvendig med ny og sterkere oppmerksomhet på 
hvordan vi håndterer en internasjonal avhengighet. 

For å håndtere disse utfordringene, er det iverksatt et prosjekt for å etablere et norsk senter for 
helseindustri,- og beredskap i Sør- Østerdal.  

Dette er tenkt å være en merverdi, og bidra til å løse det som ikke blir løst andre steder -  og det er tenkt for 
hele landet. ‘ 
Vi trenger å bli mer selvforsynt av legemidler og utstyr. Vi må øve mer på tvers, og samarbeide enda mer for å 
trene på ulike scenarier. 

Interessenter i prosjektet er blant annet Elverum kommune, Åmot kommune, Høgskolen i Innlandet, 
Innlandet Fylkeskommune, Statsforvalteren i Innlandet, LO, NHO, Industri Energi, Legemiddelindustrien med 
flere.  
 
Tidligere statsråd Sylvia Brustad er prosjektleder, og forprosjektet viser at Elverum-regionen har store fortrinn 
når det gjelder å huse et sånt senter på vegne av landet: Legemiddelprodusenten Curida, Forsvarets 
tilstedeværelse og Høgskolen i Innlandets fag- og forskningsmiljø trekkes fram. 
 
Elverum Arbeiderparti støtter initiativtakerne og Sylvia Brustad, som mener at et slik senter kan være en viktig 
del av svaret på stortingsvedtakene om beredskapsproduksjon av legemidler, koronakommisjonens 
anbefalinger, og satsingene i Hurdalsplattformen, samt regjeringens ambisjon om nye statlige arbeidsplasser 
rundt om i landet. 
 
Elverum Arbeiderparti mener at med bakgrunn i den kunnskapen og erfaringen som nå finnes, må det jobbes 
videre for å konkretisere og iverksette tiltak på et høyere politisk nivå. 

 



Vi foreslår derfor at Innlandet Arbeiderparti jobber for å få dette prosjektet inn i Arbeiderpartiets kommende 
program, samt at vi det jobbes for å få det inn i framtidige statsbudsjett, både som prosjekt og ferdigstillelse. 

Forslag til vedtak: 
Prosjektarbeidet nyttet til utviklingen av et Norsk senter for beredskap og helseindustri, med base i Innlandert 
ovsersendes til årsmøtet i Innlandet Arbeiderparti til videre behandling. 

Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti. 

 

Forslag 10 

Transport og samferdsel i Innlandet, elektrifisering av Rørosbanen og Solørbanen 
Fra: Styret 

Godspakke Innlandet med tilsving i Hamar, Elverum og Kongsvinger 

Godspakke Innlandet er av stor betydning da det gjelder utvikling av næringslivet i Innlandet. Innlandet har 
vært underprioritert med tanke på næringsutvikling over tid. God kommunikasjon til markedene og de 
mulighetene som det grønne skiftet gir, gjør at vi må kreve at det også skjer noe på jernbanesektoren ganske 
snart. Dette innebærer også at man ser på alternative teknologiske muligheter. 

Elektrifisering av Rørosbanen og Solørbanen 

Godspakke Innlandet er avhengig av elektrifisering av jernbanestrekningen Hamar- Elverum- Kongsvinger. 

Hyppigere togavganger Rena- Elverum-Hamar-Lillehammer 
Elektrifisering av Rørosbanen er av stor betydning for å få hyppigere togavganger. Innlandets 
høgskoleavdelinger og forsvarets plassering på Rena, Elverum, Hamar og Lillehammer gjør at man bør knytte 
disse stedene kommunikasjonsmessig tettere sammen, og at man enkelt, sømløst og miljøvennlig kan forflytte 
seg mellom de ulike stedene. Det er også vedtatt å bygge Mjøssykehuset i Moelv. Samferdsel må også utvikles i 
forhold til dette. Det vil også være av stor betydning for vårt felles arbeidsmarked for øvrig. 

Nye tog på Rørosbanen, utbedring av banen 

Stortinget har vedtatt at det skal investeres i nye tog på Rørosbanen. Vedtaket lyder: 

Stortinget ber regjeringen så raskt som mulig fremme forslag om å gi Norske Tog handlingsrom til å kunne 
bestille nye fjerntog til Rørosbanen. Bestillingen knyttes til anskaffelsen Norske tog gjennomfører for flere av de 
andre fjerntogstrekningene. Videre bes regjeringen sikre universell utforming av alle tog som bestilles til norske 
jernbanestrekninger. 

Dette er vel og bra, men både Jernbanedirektoratet og Norske tog har gitt uttrykk for at dette kan ta tid, og 
2029 er realistisk tidspunkt. 

Men utviklingen av Rørosbanen er ikke i mål om vi får på plass disse togsettene tidligere. For at vi skal kunne 
nytte Rørosbanen fullt ut til gods- og persontrafikk, samt være avlaster for Dovrebanen i påkommende tilfeller 
slik vi har opplevd etter kollapset av Randklev bru, trenger vi en betydelig oppgradering. 

For å få høyest mulig måloppnåelse, innenfor et trangere økonomisk handlingsrom, legger 

regjeringen følgende overordnet prinsipp til grunn for prioriteringene: 



• Ta vare på eksisterende infrastruktur  
• Utnytte eksisterende kapasitet bedre – utbedre der vi kan, bygge nytt der vi må 
• Forenlig med klimamålene.  

 

Dette prinsippet støttes, og er helt i tråd med behovet på Rørosbanen. 

Det er viktig å sikre elektrifisering og utbygging av flere og lengre krysningsspor for at det skal kunne gå flere 
tog. 

Elverum Arbeiderparti krever at det jobbes videre med: 

• Godspakke Innlandet med tilsving i Hamar, Elverum og Kongsvinger 

• Elektrifisering av Rørosbanen og Solørbanen 

• Hyppigere togavganger Rena- Elverum-Hamar-Lillehammer 
• Oppgradering av Rørosbanen så arbeidet med dette er ferdig til å ta imot nye togsett når disse er 

klare. 
 

Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti. 

 

Forslag 11 

Trinnvis utbygging av felles rekruttskole på Terningmoen 
Fra: Styret 

Vi må forholde oss til allerede fattede vedtak, «Regjeringen planlegger å bruke om lag 150 millioner kroner til 
investeringer i forsvarssektorens eiendomsprosjekter og bygg- og anleggsprosjekter i Innlandet i 
2023.  Regjeringen planlegger også å bruke om lag 110 millioner kroner til materiellprosjekter. Midlene 
planlegges brukt til iverksetting av prosjekt knyttet til etablering av felles rekruttskole for Forsvaret på 
Terningmoen og mindre investeringer til utstyr for soldater i Rena leir»  jfr. Statsbudsjettet 2023 samt de 
signaler vi får fra Forsvaret, HV og Hærens ledelse og er tro mot disse. 
  
Det haster med å få startet opp med en trinnvis utbygging av en felles rekruttskole på Terningmoen. Dette vil 
avlaste de operative avdelingene og bidra til en kvalitativt bedre og gradvis økende produksjon av rekrutter til 
førstegangstjeneste. 

Innvilgede midler på statsbudsjettet 2024, for å erstatte midlertidige bygg (kontor og kvarter) på Terningmoen 
og Rena anses som en fase null, for å berede grunnen for en videre trinnvis oppbygging av en felles rekruttskole 
på Terningmoen og dermed kunne øke befalsutdanningen på Rena. 
 
Det må satses på eksisterende lokasjoner og utvikle disse. Det er driftsmessig økonomisk over tid. 
 
Produksjonen av befal og offiserer må økes for både å fylle opp operativ struktur, støttetjenester og 
garnisonstjenester og for å utdanne et økt antall rekrutter og befal. 
 
Vi er utålmodige, oppdrag og ressurser må gis nå i forhold til en langsiktig plan.  

 
 



Økt befal og offisers utdanning er en forutsetning som må på plass for å realisere den øvrige ønskede vekst, slik 
som rekruttutdanning. 
 

I ett klimaregnskap er en samlet rekruttskole på Terningmoen den beste løsningen, der vi begrenser transport 
transporten av rekruttene mellom militære aktiviteter, og med kort veg til kollektivløsninger og sivile 
aktiviteter.  

Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti. 

 

Forslag 12 

Hernes Institutt 
Fra: Styret 

Forslag til vedtak: 

Vi ber om at:  

• Storting og regjering krever at helseforetakene revurderer sin tilnærming og utarbeider en ny 
behovsvurdering med involvering fra både brukere og fagmiljøet.  

• at det legges opp til en forsterket innsats på arbeidsrettet rehabilitering for å sikre flest mulig tilgang 
til arbeidslivet.  

• at målsetting i Hurdalsplattformen om at «ideelle tilbydere på helse- og omsorgsfeltet må sikres gode 
rammevilkår og forutsigbar drift» følges opp.  

Begrunnelse:  

I følge MEMU var 659 000 personer mellom 20 og 66 år var verken i jobb eller utdanning i 2022. Det tilsvarer 
19,7 prosent av alle i aldersgruppen. Utenforskap setter samfunnet på prøve. Både med tanke på 
enkeltmenneskes behov for å delta i felleskapet som arbeid er, men også med tanke på et stadig økende antall 
eldre, og færre folk til å løse velferdsoppgavene.  

Ungt utenforskap øker, og i Innlandet er det nær 10 % av unge i alderen 15–29 år som står utenfor både skole, 
opplæring og arbeid i Innlandet. Arbeid og utdanning er en kilde til sosiale relasjoner, læring og identitet. 
Utenforskap i ung alder kan gi svak tilknytning til arbeidsmarkedet i lang tid videre i livet. På landsbasis er det 
over 100 000.  

For å takle disse utfordringene, er det essensielt med en forsterket innsats på rehabiliteringsfronten. 
Rehabiliteringstilbudet i Norge har gjentatte ganger blitt kritisert for å være utilstrekkelig, som dokumentert av 
Riksrevisjonen og KPMG. Helse Sør Øst (HSØ) har offentliggjort sin vurdering av behovet for rehabilitering i 
spesialisthelsetjenesten for de kommende årene og planene indikerer en overføring av en betydelig del av 
rehabiliteringen til kommunene. 

Det vil svekke mulighetene for både ungdom og andre til å komme tilbake til arbeidslivet/skole. Kommunene 
mangler både nødvendig kompetanse og personell for å påta seg dette ansvaret. Det er et behov for tverrfaglig 
og spesialisert rehabilitering i spesialisthelsetjenesten som fokuserer på mestring, tilpasning til livet, og støtte 
til å beholde eller returnere til arbeidslivet. 

Helse Sør Øst har tradisjonelt oppfylt sitt ansvar for rehabilitering gjennom avtaler med blant annet ideelle 
aktører som Hernes Institutt. Disse virksomhetene har over tid investert i og utviklet spesialkompetanse på 



oppdrag fra de regionale helseforetakene (RHFene). De arbeider kunnskapsbasert og tverrfaglig for å støtte 
brukerne i å håndtere sykdom og hverdagsliv, med tjenester levert av et bredt spekter av spesialiserte 
fagpersoner. Både nasjonal og internasjonal forskning viser at de døgnbaserte, tverrfaglige og 
kompetansekrevende tilbudene har bygd opp har meget gode resultater, både når det gjelder effekt på retur til 
arbeidslivet, varighet på effekten og at de samfunnsøkonomisk er meget lønnsomme. Data fra NAV viser at 
nesten 50 % av alle pasienter som gjennomfører opphold på for eksempel Hernes Institutt (HI) mottar ikke 
noen form for stønad eller ytelse fra NAV 12 mndr etter at oppholdet er avsluttet. I tillegg gjennomfører ca 25 
% tiltak for å komme tilbake i arbeid. HI har også i økt antall pasienter i alderen 18 til 30 år med 50 prosent.  

HSØ planlegger nå utlyse nye anbud og utgangspunktet for anbudene antyder en nedbygging av tilbudet - noe 
som vil medføre en nedbygging og at spesialiserte fagmiljøer forsvinner. Det er bekymringsfullt at denne 
prosessen har foregått uten involvering fra brukerorganisasjoner og fagmiljøer ved 
rehabiliteringsvirksomhetene, uten konsekvensutredninger om potensielle effekter av nedbyggingen, 
kommunenes egnethet til å overta, de samfunnsøkonomiske konsekvensene, eller effekten på fagmiljøene og 
brukerne av tjenestene. Det er et krav og en forventning at alle berørte parter involveres i en slik prosess. Det 
er avgjørende at Helse Sør-Øst revurderer sin tilnærming og utarbeider en ny behovsvurdering med involvering 
fra både brukere og fagmiljøet.  

Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Årsmøte i Innlandet Arbeiderparti. 

 

Forslag 13 

Rekruttering 
Fra: Styret 

Forslag:  
Elverum Arbeiderparti ber om at det blir utredet konsekvenser og muligheter for å bedre legge til 
rette for et mangfold i kommunestyret i Elverum blant annet gjennom å legge til rette for flere 
kommunestyremøter på dagtid.  

Bakgrunn:  

Valgdeltakelsen i Elverum i 2023 var historisk lav, med en valgdeltakelse på 56,8%, ned fra 59,8% i 
2019. Dette er urovekkende og omtales av valgforskere som alvorlig. Det vitner om at vi, i samarbeid 
med andre partier, må jobbe for å skape mer engasjement for lokalpolitikken. 

Vi kan oppnå dette ved å involvere flere og legge til rette for at flere kan delta. En rapport fra 
Likestillingssenteret fra 2022 viser at flertallet i kommunestyrene er menn over 50 år. Denne gruppen 
har andre utfordringer enn de unge, kvinner og småbarnsforeldre (Rapport 2/2022 – 
samfunnsutvikling og deltakelse). 

For å lykkes med å sikre økt valgdeltakelse og rekruttering til lokaldemokratiet, må vi legge til rette 
for et større mangfold blant representantene og flere gode rollemodeller 

. Likestillingssenteret anbefaler flere grep. Ett av dem er å ha flere kommunestyremøter på dagtid og 
kombinere både dag- og kveldsmøter. Den beste løsningen er gjerne den gylne middelvei, med en 
hybridløsning der annethvert kommunestyremøte avholdes henholdsvis på dag- og kveldstid. 

Styrets innstilling: Årsmøte støtter forslaget som oversendes Styret i Elverum Ap. 
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